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МЗ: Дълговете на болниците - основно за лекарства и медицински изделия 

 

Близо 140 млн. лв. са просрочените задължения на лечебните заведения 

 

Близо 140 млн. лв. са просрочените задължения на държавните и общинските лечебни 

заведения, показва Отчетът за касовото изпълнение на бюджета, на сметките за 

средства от Европейския съюз и на сметките за чужди средства на МЗ за периода 1 

януари – 30 юни 2021 година. 

Към 30 юни 2021 г. държавните болници са генерирали общ размер на просрочените 

задължения в размер на 106 103 000 лв., при отчетени към 31 март 75 947 000 лв. или 30 

156 000 лв. повече. 

От тях просрочията към доставчици на лекарствени продукти са в размер на 43 861 000 

лв. при отчетени просрочени задължения към 31 март 27 775 000 лв., а просрочените 

задължения за медицински изделия са в размер на 28 024 000 лв. при отчетени 

просрочия към 31 март – 20 809 000 лв. 

Общински болници към 30 юни са генерирали просрочени задължения в размер на 30 

768 000 лв. при отчетени към 31 март – 25 442 000 лв. или с 5 326 000 лв. повече. 

Просрочените задължения за лекарствени продукти и медицински изделия в размер на 

10 300 000 лв. при отчетени към 31 март - 9 587 000 лв. 

„Наблюдава се увеличение на просрочените задължения на държавните и на 

общинските лечебни заведения спрямо 31 март 2021 година, като основно това се 

дължи и на увеличение при просрочията към доставчици на лекарствени продукти и 

медицински изделия. Най-силно отражение има нарастването на просрочените 

задължения при УМБАЛ „Александровска“, пише в обяснителната записка към отчета 

на МЗ. 

За периода 1 януари – 30 юни 2021 г. по бюджета на Министерство на 

здравеопазването са извършени множество промени, като част от тях са увеличение на 

разходите с 2 млн. лв. за непредвидени и/или неотложни разходи за предотвратяване, 

овладяване и преодоляване на последиците от бедствия; увеличение на разходите с 2 

947 600 лв. за подготовка и произвеждане на изборите за народни представители през 

2021 г.; намаление на разходите с 1 685 729 лв., във връзка с предоставени трансфери 

към 28 февруари 2021 г. от бюджета на МЗ по бюджета на МВР за оказване на 

медицинска помощ през периода на извънредната епидемична обстановка; намаление 

на разходите с 90 000 000 лв. за одобряване на промени в разходите и трансферите по 

бюджета на Министерството на здравеопазването за 2021 г., свързани с дейностите и 

мерките за превенция и борба с COVID-19; увеличение на разходите с 5 000 000 лв. за 

поставяне на ваксини срещу COVID-19 от регионалните здравни инспекции и 

центровете за спешна медицинска помощ. 

С 85 000 000 лв. е увеличен предоставеният трансфер по бюджета на НЗОК за 

преодоляване на последиците от коронавируса, включително и за заплащане на 

изпълнителите на медицинска помощ за поставяне на ваксини срещу COVID-19. Още 

веднъж през март е увеличен предоставения трансфер по бюджета на НЗОК с 50 000 

000 лв. за осигуряване на средства за заплащане на изпълнителите на медицинска 

помощ за работа при неблагоприятни условия, за заплащане на изпълнителите на 
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медицинска помощ за поставяне на ваксини срещу COVID-19. През април трансферът е 

увеличен с още 60 000 000 лв. 

Променен е максималният размер на ангажиментите за разходи, които могат да бъдат 

поети през 2021 г., който от 449 838 700 лв., съгласно Закона за държавния бюджет е 

променен на 1 025 322 260 лв. по уточнен план към 30 юни. Максималният размер на 

новите задължения за разходи пък е променен от  449 838 700 лв. на 491 322 260 лв. 

 

www.skener.news, 16.08.2021 г.  

http://skener.news/2021/08/16/безплатни-лекарства-за-covid-и-за-пациенти/ 

 

Безплатни лекарства за COVID и за пациентите на домашно лечение 

 

МЗ ще поиска удължаване на извънредната епидемична обстановка и след 30 

август, няма да налага нови мерки, а само ще ги дискутира 

 

Безплатни лекарства за COVID да могат да получават и пациентите на домашно 

лечение, предлагат от здравното ведомство в новия амбулаторен пакет, който днес 

заместник-министрите на д-р Александър Златанов и д-р Тома Томов обсъдиха с 

представители на общопрактикуващите лекари в страната. 

„Целта е възможно най-ранната диагностика на евентуален положителен случай на 

COVID-19 и навременно и адекватно лечение, което да бъде гарантирано на всеки 

български гражданин“, мотивират се от МЗ. Освен това със създаването на пакета за 

амбулаторно наблюдение на пациенти ще бъде облекчен и натискът върху здравната 

система. 

По-рано през деня д-р Александър Златанов обяви по БНТ, че МЗ ще поиска 

удължаване на извънредната епидемична обстановка и след 31 август. „България влезе 

в оранжевата зона по разпространение на COVID-19, като 14-дневната заболеваемост 

достигна 113 на 100 000 души. В половината области на страната заболеваемостта е над 

100 на 100 000 души. Бургас е областта с най-много инфектирани – 183 на 100 000. В 

столицата заразените са 148 на 100 000“, уточни д-р Златанов. 

По думите му, въпреки че вече сме в оранжевата зона, все още не са изпълнени всички 

показатели за въвеждане на по-строги мерки. „До дни се очаква дискусия за евентуално 

затягане“, добави зам.-министърът и напомни, че всяка област може да реши дали да 

затегне противоепидемичните мерки. Златанов информира още, че под 30% са заетите 

легла за лечение на неусложнени пациенти и настанените в интензивни отделения. 

„Обсъждат се няколко варианта за началото на учебната година в условията на 

епидемия. Прогнозата ми е, че учениците ще тръгнат на училище по график и ще 

редуват присъствени и онлайн часове“, каза зам.-здравният министър. 

 

www.bnt.bg, 16.08.2021 г. 

https://bntnews.bg/news/balgariya-v-oranzhevata-covid-zona-ne-se-predvizhda-

zatyagane-na-merkite-1165939news.html  

 

България в оранжевата COVID зона: Не се предвижда затягане на мерките 

 

Альоша Шаламанов 

България влезе в оранжевата зона по разпространение на COVID-19. Това означава - 

повече от 100 заразени на 100 хиляди души, в момента те са 113.  
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14 области на страната все още са със заболеваемост под 100 на 100 хиляди души. Те на 

практика още са в зелената зона. Най-много заразени има в Бургас - 183 на 100 хиляди 

души.  

Следват Велико Търново със 148 и София-град със 144. Затягане на мерките за момента 

не се предвижда, но здравното министерство ще иска удължаване на извънредната 

епидемична обстановка и след 30 август.  

В Бургас 70% от леглата за лечение на коронавирус са заети. От днес отново е разкрито 

COVID отделението в общинската онкологична болница.  

"В момента имаме готовност за 16 легла. Имаме колеги, които вече са на стендбай и 

достатъчно друг персонал, с който да върви целият работен процес. Вече сме приели 

първите пациенти, които са в средно тежко увредено състояние", заяви д-р Александър 

Бръчков - КОЦ-Бургас.  

Въпреки, че Бургаска област е с почти 200 заразени на 100 000 население затягане на 

мерките не се предвижда.  

"На този етап не се налага свикване на кризисен щаб. Имаме готовност, ако това се 

наложи, да бъде свикан незабавно", каза Мария Нейкова, областен управител на Бургас.  

В София свободните легла за COVID пациенти са по-малко от 40. Натискът върху 

екипите на Спешна помощ се увеличава.  

"41 миналата събота и неделя, сега са били 68. Не е лесно, но се справяме. 

Допълнителни смени. Благодарение на това, независимо, че е отпускарски сезон, имаме 

хора, които идват от други бригади примерно и помагат на тази, която е на смяна в 

момента", допълни д-р Емилия Топчийска ЦСМП-София.  

Спешните екипи забелязват, че симптомите на Делта-варианта на коронавируса са по-

различни  

"Зачестяват повече стомашно-чревните оплаквания и намалява симптомът загуба на 

обоняние", добави д-р Емилия Топчийска.  

Засега малка част COVID пациентите, които посещават спешните екипи в София, имат 

нужда от болнично лечение. За момента в страната няма да се въвеждат мерките за 

оранжевата зона, заложени в Плана за справяне с епидемията. Възможно е те да бъдат 

ревизирани след широка дискусия.  

"Мерките, които ще обсъдим, ще ги въведем в момента, в който има необходимост от 

тях и се доближим до заболеваемост 200 на 100 000 за 14 дни", уточни д-р Александър 

Златанов - служебен заместник-министър на здравеопазването.  

При необходимост всяка област може да прецени дали да затегне мерките, обясни 

Златанов. Всички кметове в Бургаско трябва да следят и за спазването на 

противоепидемичните мерки.  

"Апелирам към гражданите да спазват и съблюдават предписанията, за да може да има 

ограничение на разпространението на COVID", поясни областният управител на Бургас 

проф. Мария Нейкова. 

За седмица РЗИ, Агенцията по храните и полицията са направили над хиляда проверки 

за спазване на мерките в страната - резултатите:  

"Малко под 100 наложени акта и много предписания", каза още служебният зам.-

министър на здравеопазването д-р Александър Златанов.  

Здравното министерство ще поиска удължаване на извънредната епидемична 

обстановка с 2 или 3 месеца. Новата учебна година може и да не започне присъствено 

за всички ученици. Най-вероятно те отново ще редуват по график реалната и 

виртуалната класна стая. 

Репортери: Альоша Шаламанов, Давид Сукнаров 

 

www.btv.bg, 16.08.2021 г. 
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https://btvnovinite.bg/bulgaria/kantardzhiev-za-zatjaganeto-na-merkite-ne-biva-da-sa-

kruti-no-da-sa-za-vazpitanite-hora.html  

 

Кантарджиев за затягането на мерките: Не бива да са крути, но да са за 

възпитаните хора 

 

Според професора вероятно „някои промени ще бъдат наложени в плана за борба с 

коронавируса“ 

 

 

„Не бива да са крути мерките, но трябва да са за възпитаните хора. В момента има 

нужда да не се събират много хора на едно място, задължително да са на открито и 

когато са на закрито да носят маски – това са най-важните мерки и мисля, че от 

културните хора те се спазват“. Тази позиция заяви проф. Тодор Кантарджиев по повод 

дебата за затягане на ограниченията у нас с увеличението на броя на случаите.  

„Мерките трябва да са навременни, второ - никога крути мерки и никога плашене на 

хората, трето - винаги обясняване. Това го правим за две седмици и на третата ще има 

намаляване на случаите. Просто трябва да има вяра на хората в думите на експертите, 

загубим ли това - ще ни е много трудно“, заяви Кантарджиев“ – тези съвети даде 

Кантарджиев на своите колеги. 

Що се отнася до предвиденото ограничение на капацитета за посещение на заведенията 

на 30% с влизането на страната ни в оранжевата зона, проф. Кантарджиев заяви: „Да 

оставим всичко това в ръцете на специалистите, които ще носят отговорност, защото 

„Когато кажеш: „Затваряме на 30%“, трябва да поемеш политическа отговорност“.  

Според него вероятно „някои промени ще бъдат наложени в плана за борба с 

коронавируса“ и те бе ще бъдат обсъдени на днешния Консултативен съвет за 

национална сигурност при президента.  

„В момента 10 души заразяват 12, но когато цифрата се движи около 10 заразяват 13 и 

това продължава повече от две седмици, това ще е опасно за системата (на 

здравеопазването). Слава богу, времето е хубаво и винаги има вятър, това може би ще 

ни спаси, досега ни спасяваше, да благодарим на Господ, дано да ни спасява и през 

есента“, прогнозира проф. Кантарджиев.  

„Виждам ръст (на желаещите да се ваксинират) сред културните хора, които имат 

желание да направят нещо за семействата си, защото един болен е нещо тежко за 

семейството. А характерът на щама е такъв, че ако другите в семейството не са 

ваксинирани вероятността да не се заразят е много малка. Повярвайте – когато преди 

година и половина започнаха нещата 50% от съпрузите не се заразяваха от съпругите 

си, когато прекарват заболяването вкъщи. Сега вече нещата не са така – разболее ли се 

един в семейството, а другите не са ли ваксинирани или преболедували, ще се 

разболеят. Това е инфекция, която се предава по въздуха, минаване между капките е 

невъзможно“, казва Кантарджиев. 

 

www.btv.bg, 16.08.2021 г. 

https://btvnovinite.bg/bulgaria/radev-3.html  

 

Радев след КСНС: Бюджетът е въпрос на национална сигурност 

 

Ако не се актуализира финансовата рамка, ще останем без пари за пенсии и 

охрана на границата, каза президентът 

 

https://btvnovinite.bg/bulgaria/kantardzhiev-za-zatjaganeto-na-merkite-ne-biva-da-sa-kruti-no-da-sa-za-vazpitanite-hora.html
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Бюджетът е въпрос на национална сигурност. Ако не се актуализира финансовата 

рамка, ще останем без пари за пенсии и охрана на границата в навечерието на големи 

кризи, каза президентът Радев след проведения днес Консултативен съвет по 

национална сигурност. 

 „Две кризи - здравната и мигрантската, ще доминират в обществения дневен ред през 

есента. Овладяването им изисква организация усилия и финансов ресурс. Служебното 

правителство успя да осигури необходимите финансови средства в хазната. За да може 

тези пари да достигнат до болниците, до границата, до нуждаещите се, до 

медицинските специалисти, до работещите, до предприемачите в условия на криза, до 

пенсионерите, до хората, които охраняват границата трябва Народното събрание да 

актуализира бюджета. Затова и свиках днешния КСНС“, заяви Радев.  

„Въпреки проведените задълбочените дискусии не постигнахме консенсус. 

Болшинството парламентарно представени политически партии считат, че дебатът за 

бюджета може да се води само в Народното събрание. Аз считам, че това е въпрос, 

касаещ пряко националната сигурност. Въпрос, който изисква максимална 

мобилизация и консолидация в Народното събрание, която, за съжаление, всички 

виждаме, че не е налице. Особено при високия риск този парламент да не може да 

актуализира бюджета поради недостиг на време при неуспешно приключване на 

конституционната процедура за съставяне на правителство“, каза държавният глава.  

„Ако този парламент си тръгне без да актуализира бюджета, няма да има средства за 

закупуване на лекарства и консумативи, няма да има необходимите средства за  

допълнително възнаграждение на медицинския и немедицинския персонал, няма да 

може да бъде продължена мярката 60/40 и други мерки за запазването на трудовата 

заетост на наети лица при работодатели и самоосигуряващи се, няма да се изплаща 

месечна целева помощ на семейства с деца до 14-гиодишна възраст (...) Българските 

граждани ще изнесат кризите на своя гръб", категоричен е президентът.  

Темата за полицейското насилие над протестиращи  

 „В последните дни българит6е бяха шокирани от изтеклите записи от миналото лято, 

запечатали насилите на униформени служители на реда над цивилни граждани. Това е 

акт, който заслужава вниманието на цялото общество. Аз приветствам решението на 

председателя на парламента да свика извънредно заседание на Народното събрание по 

темата, приветствам и решението на служебния министър на вътрешните работи да 

издаде заповед да се проверят досегашните проверки за разследването на този случай", 

каза Радев.  

„В този казус трябва да се извърши внимателна преценка на всички факти и 

отговорности. Трябва да се установи цялата верига на отговорност, заяви Радев и 

изброи - от извършителите, от насилниците до администраторите и политиците, 

разпоредили или допуснали насилието, или такива прикрили насилието. Защото в този 

акт ние трябва да реагираме като демократично общество, което не бива да позволява 

по такъв грозен начин да се тъпчат конституционните права на гражданите", 

категоричен бе Радев.  

Според президента "трябва да се извърши проверка дали са били ангажирани частни 

структури в охраната и в разправата с протестиращи и по чие разпореждане. Според 

президента е необяснимо бездействието на прокуратурата по този казус". 

Радев отбеляза, че септември очакваме посещение на мониторингова група за 

демокрация към Европейския парламент и България трябва да отстои своята репутация 

като европейска демокрация, в която гражданите могат да разчитат на върховенството 

на закона 

 

www.nova.bg, 16.08.2021 г. 
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Коментари след Консултативния съвет по национална сигурност при президента 

 

Коментари след Консултативния съвет по национална сигурност при президента 

 

Ванина Недкова 

Президентът Румен Радев събра първите политици в държавата на Консултативен съвет 

за национална сигурност. Официалните теми на съвета бяха COVID кризата и нуждата 

от актуализация на бюджета заради пандемията, както и мигрантският натиск по 

границите ни. Заседанието продължи 4 часа и завърши без консенсус.   

В дневния ред на заседанието първоначално бяха записани 2 точки – мерки за справяне 

с нова евентуална вълна на коронакризата и мерки за справяне с евентуална 

миграционна вълна. Акцентът обаче е бил поставен върху актуализацията на бюджета. 

Именно актуализацията на бюджета беше поставена като условие от президента, за да 

връчи втория мандат за съставяне на правителство. При обсъждането на държавните 

пари обаче от ДПС напуснаха демонстративно разговорите.  

Темата за парите на държавата се превърна в гореща точка на масата за разговори на 

„Дондуков” 2. Още преди старта на заседанието се чу призив за спешна актуализация 

на бюджета.  

„Без тези 430 милиона за бизнеса, за да посрещнем новата вълна на COVID, би било 

пагубно. И без парите на първа линия и без актуализацията на пенсиите в този момент. 

На базата на това, че парите са в държавата, просто парламентът трябва да одобри 

тяхното целево отпускане. Безумно е, ако не се вземе това решение”, заяви Кирил 

Петков. 

Надежда за актуализация на бюджета изрази и социалният министър Гълъб Донев.  

Здравният министър Стойчо Кацаров заяви, че е оптимист, че актуализацията на 

бюджета ще се случи.  

Стъпки в тази насока ще направи и Народното събрание, увери председателят му Ива 

Митева. Тя очаква още в сряда да има постоянни комисии. А Комисията по бюджет и 

финанси ще разгледа актуализация веднага.  

Именно заради актуализацията на бюджета един от участниците в заседанието си 

тръгна по-рано. На втория час, от ДПС напуснаха в знак на протест. Според тях 

корекцията на бюджета е „празен чек по модела на ГЕРБ”. 

„Моделът на ГЕРБ е джипката и празен чек за раздаване от джипката. Явно в момента 

има нова джипка за тези 1,2 милиарда, които са заложени в проектобюджета. Въпросът 

е ако досега Борисов беше в джипката, кой е в новата джипка. Нашето предположение 

е, че там е дългата ръка на една организирана олигархично медийно НПО група, начело 

с Иво Прокопиев”, заяви Мустафа Карадайъ.  

От ГЕРБ дойде друг призив – президентът да не обвързва връчването на втория мандат 

с актуализацията на парите за държавата.  

„Аз отново му заявих, че трябва максимално бързо да действа. Не може да ползва 

връчването на втория мандат като условие за подкрепа или неподкрепа на какъвто и да 

е акт на Народното събрание”, заяви Десислава Атанасова от ГЕРБ-СДС. 

След 4 часа разговори станаха ясни и позициите на другите партии за актуализацията 

на бюджета сме. 

 „За актуализация на бюджета сме. Не точно тази, която внася служебния кабинет. 

Срещнах разбиране от министъра на финансите и президента, че партиите сме 

свободни да правим предложения между първо и второ четене. Уви, не стигнахме до 

общо заключение”, заяви Корнелия Нинова.  

https://nova.bg/news/view/2021/08/16/336905/кснс-не-постигна-консенсус-видео/
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„Притеснява ни, че бюджетът е конструиран, очаквайки средства от Плана за 

възстановяване. Ще трябва да търсим начин да осигурим на страната финансова 

стабилност”, заяви съпредседателят на „Демократична България” Христо Иванов.  

„Партиите вече са в предизборна кампания. Интересуват се от собствените интереси, от 

позитивите, които биха извлекли, а не от проблемите на българските граждани. Жалко 

е, че не разбират отговорността, която имаме пред хората”. Това заяви съпредседателят 

на „Изправи се БГ! Ние идваме!” Мая Манолова след КСНС. 

По думите й има събрани 2 милиарда лева в приходната част на бюджета, но те не 

могат да бъдат харчени заради липсата на разбирателство 

 

www.dnes.bg, 16.08.2021 г. 

https://www.dnes.bg/obshtestvo/2021/08/16/bylgariia-e-v-oranjevata-zona-no-sezonyt-

po-moreto-teche-s-pylna-sila.500614 

 

България е в оранжевата зона, но сезонът по морето тече с пълна сила 

 

Проф. Ива Христова се надява до месец да бъде позволено поставянето на трета 

доза 

 

Продължават да се увеличават случаите на коронавирус у нас, като страната ни вече е в 

"оранжевата зона" по заболеваемост. 

До края на месеца ще има поне удвояване на броя на новозаразени с Ковид-19. Според 

математика проф. Витанов, страната ни до началото на другата седмица ще влезе в 

следващата зона на здравния план. 

"От тук нататък, съгласно нашите модели, броят на новите случаи ще расте и 

следващото контролно число за 23 август е 1600 на ден", прогнозира проф. Витанов. 

По думите му все още не може да се прогнозира дали четвъртата вълна на 

коронавируса ще бъде по-тежка от предишните. "Сравнено с миналата година, към този 

момент има по-малко хоспитализации и е възможно вълната да не е толкова тежка, но 

това е спекулативно", коментира директорът на НЦЗПБ проф. Ива Христова. 

Поставянето на трета доза ваксина вероятно ще е необходимо, като то увеличава близо 

50 пъти неутрализиращите антитела. 

"Няма в момента легално право това да се направи. Първо трябва да бъде одобрено от 

Европейската агенция по лекарствата, за да започне прилагането и у нас. Надявам се 

това да стане до месец", посочи проф. Христова. 

С ръста на новозаразените и наплива на пациенти поетапно отварят закритите Ковид-

отделения в бургаските болници. Днес беше възстановена работата на сектора за 

лечение на заразени от коронавирус в Комплексния онкологичен център. Разкрити са 

вече 173 Ковид-легла в Бургаска област, като от тях 10 са за интензивно лечение. 

"Вече сме приели първите пациенти, които са в средно тежко увредено състояние. Не 

съм забелязал да има разлика в симптоматиката – и двамата се оплакват от 

отпадналост", посочи д-р Александър Брънков. 

Междувременно клип в социалните мрежи показва, че курортът Слънчев бряг е пълен с 

чуждестранни туристи, които не спазват противоепидемичните мерки. 

 

www.mediapool.bg, 16.08.2021 г. 

https://www.mediapool.bg/delta-variantat-veche-e-vav-vsyaka-proba-stranata-vleze-v-

oranzhevata-zona-news325318.html 

 

Делта вариантът вече е във всяка проба, страната влезе в оранжевата зона 

http://www.dnes.bg/
https://www.dnes.bg/obshtestvo/2021/08/16/bylgariia-e-v-oranjevata-zona-no-sezonyt-po-moreto-teche-s-pylna-sila.500614
https://www.dnes.bg/obshtestvo/2021/08/16/bylgariia-e-v-oranjevata-zona-no-sezonyt-po-moreto-teche-s-pylna-sila.500614
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Извънредната обстановка ще бъде удължена и след 30 август. Изчаква се още с 

мерките 

 

Делта вариантът вече циркулира повсеместно в страната и го откриват в почти всяка 

проба, анализирана от Националния център по заразни и паразитни болести. При 

изследвани 85 клинични проби с целогеномно секвениране 84 (99%) са се оказали 

Делта варианта (B.1.617.2) и една (1%) е Алфа (B.1.1.7), по-известен като британски. 

Клиничните проби са взети от пациенти с коронавирус в периода 08-28 юли 2021 г. и са 

изпратени от 26 различни лечебни заведения от 18 области на страната. 

На този фон страната вече е в оранжевата зона по разпространение на коронавируса с 

над 100 заразени на 100 000 души. Зам.-министърът на здравеопазването д-р 

Александър Златанов каза в понеделник пред БНТ, че 14-дневната заболеваемост 

достигна 113 на 100 000 души. 

В половината области на страната заболеваемостта е над 100 на 100 000 души. Бургас е 

областта с най-много инфектирани - 183 на 100 000. В София - град заразените са 148 

на 100 000. 

Здравното министерство ще поиска удължаване на извънредната епидемична 

обстановка и след 30 август. 

До дни се очаква дискусия за евентуално въвеждане на по-строги мерки срещу 

коронавируса. По думите на Златанов, въпреки че вече сме в оранжевата зона, все още 

не са изпълнени всички показатели за въвеждане на по-строги мерки. 

Той припомни, че всяка област може да реши дали са затегне противоепидемичните 

мерки. 

Под 30% са заетите легла за лечение на неусложнени пациенти и настанените в 

интензивни отделения. 

Обсъждат се няколко варианта за началото на учебната година в условията на 

епидемия. 

Прогнозата на зам.-министър Златанов е, че учениците ще тръгнат на училище по 

график и ще редуват присъствени и онлайн часове. 

За последното денонощие бяха регистрирани 272 нови случая на коронавирус у нас при 

направени 6358 теста, като положителни са 4.3 % от пробите. 

В болница се лекуват 1548 души, като 141 са в интензивни отделения. 

Петима са починалите за изминалите 24 часа, а като излекувани са отчетени 178 души. 

В областите Смолян и Кърджали няма регистрирани нови случаи на коронавирус, а 

най-много заразени отново има в столицата: 83-ма души. 

2186 са поставените дози ваксини. С тях общият брой на поставени дози вече е над 2 

милиона и 150 хиляди. 

 

 


